Easter in Britain. 
 
In our school , St.Bede’s, we believe that Easter is the most important religious feast in the Christian Year and because we are Catholics,  the focus for our celebration is religious.  Easter is a time of ‘new life’ and ‘growing’.  We send Easter cards and give each other Easter eggs – a symbol of new life!
 
We have been studying  ‘Growing’  as our Easter topic and thinking of about Spring and new life as we watch green shoots appearing on plants and flowers.  
Year 3 and 4 children, who are between 7 and 9 years old,  have recognised that ‘growing’ needs care and they have learnt about what people need to cut out of their lives in order  to grow strong and healthy.  They have also learnt that growth requires hard work and this time before Easter, known as Lent is a time to grow as Jesus did and Easter celebrates new life! 

  

Year 5 and 6 children, who are between 9 and 11 year of age, have been learning about their potential for growth and how they would like to grow and develop as human beings. They have learnt that Easter is a time to work on their spiritual growth – to celebrate Jesus fully alive. 

  

During the weeks leading up to Easter, the children have been thinking of others who are not as fortunate as they are and have been fund raising in school for a local charity, called ‘The Good Shepherd.’ Each class has taken part in fundraising by selling cakes, sweets, organising raffles and arranging activities for the rest of the school to take part in.  The amount raised so far is £1500.00. 

  

Children and Staff of St.Bede's Junior School Widnes. 
英国的复活节 

在我们学校，St. Bede’s, 我们认为复活节是一年当中最重要的宗教盛宴，因为我们是天主教徒，我们庆祝的焦点是宗教。复活节是一个新生和成长的时节。我们互赠卡片和复活节彩蛋（这是新生的象征）。 

我们把“成长“作为复活节的主题，当看到植物和花儿长出新芽的时候，我们就会想到春天和新生命。 

七到九岁之间的三四年级的学生已经意识到成长需要关爱，他们也了解到为了健康和茁壮成长，人们得学会舍弃。他们也知道成长需要付出艰辛的劳动。复活节之前的这段时间，是人们所熟知的Lent，是像耶稣一样成长的时节，复活节就是庆祝新生。 

9到11岁之间的五六年级学生已经了解到他们成长所具备的潜力，作为人类，他们需要成长和发展。他们还知道复活节是一个为精神成长付出努力的时节----庆祝耶稣的复活。 

在复活节前几周，孩子们想到了那些没有他们幸运的人，并且在为当地一个叫做‘优秀牧羊人’的慈善组织进行募捐。每个班都参加了资金募集活动，比如卖蛋糕，糖果，组织卖彩票等活动。他们还安排了一些活动让学校其他成员参加。到目前为止已经募集了1500英镑。 

St .Bede’s  小学的全体员工和学生 

